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Godkjenning av innkalling og saksliste 

44/24 Godkjenning av innkalling og saksliste 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Bekkefaret menighetsråd 12.11.2024 44/24 

 
 
 
 
Saksorientering 
Saker til eventuelt meldes i begynnelsen av møtet. 
 
Forslag til vedtak 
 
Innkalling og saksliste godkjennes. 
 
Møtebehandling 

 
Vedtak  

Innkalling og saksliste godkjennes. 
 

 

 

 
Godkjenning av protokoll 

45/24 Godkjenning av protokoll fra møtet 1. oktober 2024 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Bekkefaret menighetsråd 12.11.2024 45/24 

 
 
 
Saksorientering 
Protokollen regnes som godkjent om ingen merknader kommer inn innen en uke 
etter utsendelse. 
 
Forslag til vedtak 
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Protokollen er sendt ut 4. oktober, ingen merknader registrert, protokollen er 
godkjent. 
 
Møtebehandling 

 
Vedtak  

Protokollen er sendt ut 4. oktober, ingen merknader registrert, protokollen er 
godkjent. 
 

 

 

 
Saker til behandling 

46/24 Videre arbeid med ny virksomhetsplan 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Bekkefaret menighetsråd 12.11.2024 46/24 

 
 
 
 
Saksorientering 
Etter fellessamling med stab og MR i august har vi startet arbeidet med en ny 
virksomhetsplan. Uten at fortiden nødvendigvis skal være avgjørende for hva vi vil 
videre fremover henger det sammen på et vis. Gjeldende virksomhetsplan ligger ved. 
Det er et poeng at planene blir kortfattede og enkle nok til at det blir enkelt å forholde 
oss til den i hverdagen. I så måte er gjeldende plan forbilledlig. Så er det opp til MR å 
avgjøre hvor mye vekt vi skal legge på å være en videreføring av eksisterende er 
lage noe helt nytt.  
 
Her er det som ble lagt frem i siste møte under de ulike punktene. Denne gangen tar 
vi for oss det første, men alle er med for å minne om at det enkelte punkt står i 
sammenheng med helheten.  
 
Kirken for den enkelte: 
Gudstjenestelivet, et tydelig budskap om Jesus Kristus som verdens frelser (fra 
Ingrid). Flere uttrykker takknemlighet for gode gudstjenester med «mat for sjelen». Vi 
kan fremsnakke deltagelse for alle på «spesialgudstjenester» som 
speidergudstjenestene og allehelgensgudstjenesten m. flere. Hvordan få folk til å 
invitere med seg naboer, venner og kjente på gudstjenestene? Kapellet må 
ferdigstilles. Kapellkomite? Gjøre materiell tilgjengelig. 
 
Kirken i samfunnet: 
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Vi må videreføre det gode vi allerede gjør. Vi søker samarbeid med andre aktører 
lokalt, bydelshus og andre organisasjoner. Det er flere som låner kirken til ulike 
formål. Vi når langt med menighetsbladet og bør nytte det bedre til informasjon om 
arrangement i kirken. Vi kan bli flinkere til å invitere med andre aktører til å bidra, for 
eksempel kolonihagen kan inviteres til å pynte til høsttakkefest. Markedsføring både 
gjennom menighetsblad, nettsider, facebook og friskus. 
 
Kirken som organisasjon: Bekkefaret har lenge vært pådriver for omorganisering 
og sammenslåing av sokn og prosti. Det er en stor styrke at vi arbeider sammen og 
snakker tilstrekkelig sammen til at vi snakker frem det samme på de ulike arenaer der 
vi er representert. Vi advarer mot kutte mer i allerede små staber. Bekkefaret støtter 
opp om samarbeid, sammenslåing og deltakelse i nasjonale kampanjer og 
standardiseres tilbud gjennom felles kampanjer. Vi har ambisjoner om å henge oss 
på nasjonal kampanje om «drop in» dåp. 
 
Vedtaket fra siste møte er:  

Med utgangspunkt i samtalen og punktene som vi ønsker å gå videre med 
utarbeider daglig leder et utkast til ny virksomhetsplan. Vi tar for oss et tema 
på hvert møte fremover. 
 

 
Her er lenken til Den norske kirkes strategi dokument. Det var det som Ingrid Vad 
Nilsen tok utgangspunkt i, i sitt foredrag. https://www.kirken.no/nb-NO/om-kirken/slik-
styres-kirken/plandokumenter/strategi/ 
 
Dersom vi begynner på toppen er det «Kirken for den enkelte» som vi skal jobbe 
med i dag, Kirken for den enkelte. Formuleringene under prøver å fange våre mål 
med gudstjenestelivet og speiler det enkelte punkts tredeling som vi finner i 
strategidokumentet til kirken: Kirken åpner rom for tro, Kirken er der livet vert levd, 
Kirken er mer for flere. Det er ikke alle moment vi har i vårt punkt her som uten videre 
passer konkret inn i denne tenkningen. Dersom vi går for formuleringene under må vi 
i tillegg legge en plan for å få sluttført utsmykkingen i kapellet. Kanskje det er en idé 
å samle alle de praktiske gjøremålene i en «menigheten ønsker liste» på en egen 
liste. Vi må gjerne bli konkrete om hvilket materiell en ønsker skal gjøres tilgjengelig i 
kapellet. Utover det som alt er der. 
 
Gud møter deg i kirken gjennom: 

- Ordet og salmer 
- Nattverd og dåp 
- Fellesskap og tilhørighet 
- Kunst og arkitektur 

 
Hele livet er velkommen til Gudsmøte 

- Det vanskelige og vonde 
- Gleden og det gode 
- Kreativiteten og det du ønsker å bidra med 

 
Dele med flere 

- Invitere til felleskap og tro 
 

https://www.kirken.no/nb-NO/om-kirken/slik-styres-kirken/plandokumenter/strategi/
https://www.kirken.no/nb-NO/om-kirken/slik-styres-kirken/plandokumenter/strategi/
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Vedlagt er et forslag til layout. For å markere tilhørighet med tidligere plan har denne 
også med seg treet. Utkastet er basert på trefoldet liggende A4 ark. Det i motsetning 
til tidligere plan som har hatt et stående A4 brettet en gang. Slik som den ligger ved 
nå er det for mye tekst og ingen bilder. Det må det gjøres noe med på sikt. Visjonen 
på fremsiden er kopiert fra den gamle, og kan med fordel formuleres på nytt. Utkastet 
er med for å gi et bilde av en mulig helet for våre formuleringer. 
 
Dette er utkast og forslag, et forsøk fra daglig leder på å signalisere tilhørighet i Den 
norske kirkes strategidokument samtidig som vi finner egne formuleringer som 
kanskje treffer vår virkelighet bedre. Det er veldig andre ord som er brukt i forhold til 
det vi før har snakket om. Det er likevel et forsøk på å få sagt noe av det samme, kort 
og punktvis. Dersom dette ikke er veien å gå kan det sendes tilbake til 
administrasjonen så kan staben i fellesskap se om vi kan finne bedre formuleringer til 
neste gang. 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Følgende formuleringer er dekkende for det MR ønsker å ha med i 
virksomhetsplanen under «Kirken for den enkelte» 
Gud møter deg i kirken gjennom: 

- Ordet og salmer 
- Nattverd og dåp 
- Fellesskap og tilhørighet 
- Kunst og arkitektur 

 
Hele livet er velkommen til Gudsmøte 

- Det vanskelige og vonde 
- Gleden og det gode 
- Kreativiteten og det du ønsker å bidra med 

 
Dele med flere 

- Invitere til felleskap, tro og tilhørighet 
 
Møtebehandling 

 
Vedtak  

Følgende formuleringer er dekkende for det MR ønsker å ha med i 
virksomhetsplanen under «Kirken for den enkelte» 
 
Dele med flere 

- Invitere til felleskap, tro og tilhørighet, hele uken, hele livet 
- Det er næring for sjelen 
-  

Gud møter deg i kirken gjennom: 
- Fellesskap og tilhørighet 
- Stillhet og bønn 
- Kunst og arkitektur 
- Ord og musikk 
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- Nattverd og dåp 
  
Hele livet er velkommen til Gud 

- Det vanskelige og vonde 
- Gleden og det gode 
- Kreativitet og frivillighet 

 

 

 

 
47/24 Orientering om økonomien 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Bekkefaret menighetsråd 12.11.2024 47/24 

 
 
 
 
Saksorientering 
Økonomisk rapport ettersendes fredag. Pr nå har vi et underskudd på rundt 220 000 i 
driftsresultatet for i år. Det er noen større utgiftsposter og flere større inntektsposter 
som ikke kommer før senere. Vi må se på hvordan vi til slutt kommer i mål med 
disse. Vi må se på hvordan vi kommer ut i forhold til trosopplæringen også. Der skal 
vi ha fått refundert 40 % av lønnsutgiftene til trosopplæringspresten samtidig som vi 
har noe lavere kostnader for å dekke lønnsutgiftene til vikartjenesten til Barne- og 
ungdomsarbeideren. Daglig leder sender ut rapport og orienter mer i morgen. 
 
Forslag til vedtak 
 
MR takker for orienteringen og ser frem mot videre budsjettbehandling. 
 
Møtebehandling 

 
Vedtak  

MR takker for orienteringen og ser frem mot videre budsjettbehandling. 
 

 

 

 
48/24 Bekkefaret MR's innspill til videre utvikling av sykehustomten 
og området rundt. 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
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1 Bekkefaret menighetsråd 12.11.2024 48/24 
 
 
 
 
Saksorientering 
Sykehuset har skal som kjent, over tid flytte mesteparten av sykehusdriften til nytt 
sykehus på Ullandhaug. Stavanger kommune er i full gang med å planlegge og 
samle ideer til etterbruk av området. De ble sendt ut invitasjon til å komme på 
sykehuset og se de ulike forslagene presentert. Daglig leder var der. Se kommunens 
nettsider: 
https://www.stavanger.kommune.no/samfunnsutvikling/planer/reguleringsplaner/store
-planoppgaver/sykehustomta/#hva-syns-du-  
 
Det er tre ulike arkitektselsskap som har sendt inn sine forslag til samlet videre 
utvikling av området. Endelig avvikling av sykehusdrift, som planlegges avviklet på 
Våland, regnes ikke som fullført før 2040. Så dette handler om lange perspektiv. Vi er 
nå i en så tidlig fase at alle muligheter ennå er åpne. Kommunen har sikret seg 
adgang til å plukke de beste løsningene fra de ulike forslagene. Dette er derfor en 
gyllen anledning for oss å si hva vi mener er viktig i denne sammenheng. I uformelle 
samtaler har daglig leder alt understreket vårt behov for å sikre tilgang til parkering 
nær kirken. 
 
Alle forslagene søker så langt som råd å bevare mye av eksisterende 
bygningsmasse og ominnrede disse i vesentlig grad til boliger. Videre er det sett på 
hvordan en kan legge til rette for større mulighet til å ferdes gjennom tomten. 
Ullandhaugveien sammen med sykehustomtent er en stor barriere som de ulike 
forslagene forsøker å bryte. Alle forslagene ser ut til å vektlegge grønt og 
parkområder. Et av forslagene går blant anne på å senke Ullanhaugveien fra tunellen 
og bort til Coop Extra, slik denne kan overbygges å skape et sammenhengende 
gangareal på begge sider av Ullandhaugveien. (LPO sitt forslag: Våland parkby). 
 
Alle forslagene viser en ny byutvikling med mange nye boliger på sykehustomten. 
Det vil være parkområder og ulike samlingsplasser, i det minste i uteområdene. En 
må også regne med at det kommer butikker og at for eksempel sykehus kafeen vil bli 
videreført. Alt dette gjør at det skapes et nytt «sentrum» i bydelen. Det vil være viktig 
både for kirken, Coop Extra og bydelshuset at vi blir knyttet til dette nye «sentrum» 
slik at vi kan oppleve oss som en del av det nye sentrum i bydelen. Det vil også være 
viktig for de som skal flytte inn i de nye boligene at kirken, bydelshuset og butikken 
oppleves som deres og ikke noe de må ut av «sentrum» for å besøke. 
 
Hvem som vil kan gå inn på lenkene og sende inn sitt forslag og sine tanker. 
 
Forslag til vedtak 
 
Daglig leder sender inn følgende forslag: Bekkefaret menighetsråd setter stor pris på 
at flere av forslagene er opptatt av å binde sammen området på nord og sørsiden av 
Ullandhaug veien. Vi trenger parkeringsplasser og er takknemlige for at det ser ut 
som parkeringshuset skal bevares og bli tilgjengelig også for de som vil til kirken. Det 
vil åpne muligheter for flere begravelser fra Bekkefaret kirke, da vi kan få tilgang til 

https://www.stavanger.kommune.no/samfunnsutvikling/planer/reguleringsplaner/store-planoppgaver/sykehustomta/#hva-syns-du-
https://www.stavanger.kommune.no/samfunnsutvikling/planer/reguleringsplaner/store-planoppgaver/sykehustomta/#hva-syns-du-
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flere parkeringsplasser på dagtid. Det betyr derfor mye for oss at ferdsel mellom 
kirken og disse parkeringsplassene oppleves så kort og enkel som mulig. Sett fra 
kirkens ståsted er det viktig for kirken, og også for bydelshuset og butikk og bakeri vil 
vi tro, å oppleve at vi blir en integrert del av det nye som kommer og ikke noe som er 
skilt fra det nye. Det vil derfor bety mye for oss at grep, som ligger i forslagene, for å 
gjøre barrieren som Ullandhaugveien utgjør så liten som mulig gjennomføres. 
 
Møtebehandling 

 
Vedtak  

Daglig leder sender inn følgende forslag: Bekkefaret menighetsråd setter stor pris på 
at flere av forslagene er opptatt av å binde sammen området på nord og sørsiden av 
Ullandhaug veien. Vi trenger parkeringsplasser og er takknemlige for at det ser ut 
som parkeringshuset skal bevares og bli tilgjengelig også for de som vil til kirken. Det 
er mange eldre som benytter kirken. Kort avstand til parkering er avgjørende for dem. 
Dersom vi mister tilgangen til parkeringsplassene ved barnehagen på nabotomten, vil 
dette være ekstra avgjørende for oss. Særlig begravelser, og ellers møter og 
samlinger på dagtid er krevende alt i dag, i og med at vi ikke har tilgang til 
parkeringen på barnehagen på dagtid. Det betyr derfor mye for oss at ferdsel mellom 
kirken og disse parkeringshuset oppleves så kort og enkel som mulig. Sett fra kirkens 
ståsted er det viktig, og også for bydelshuset og butikk og bakeri vil vi tro, å oppleve 
at vi blir en integrert del av det nye som kommer og ikke noe som er skilt fra det nye. 
Det vil derfor bety mye for oss at grep, som ligger i forslagene gjennomføres, for å 
gjøre barrieren som Ullandhaugveien utgjør, så liten som mulig. 
 

 

 

 
49/24 Kirkelige høringer i høst 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Bekkefaret menighetsråd 12.11.2024 49/24 

 
 
 
 
Saksorientering 
Vi har mottatt orienteringsbrev om høringer fra Kirkerådet i høst. Kirkerådet ser ut til å 
ha tatt kritikken om mye arbeid med mange høringer på alvor. Ny måte å gjøre det på 
er derfor at de enkelte høringer bare blir sent til noen utvalgte menigheter. Det skal 
ikke oppfattes som et forsøk på å avgrense adgangen til å svare på høringene. Men 
snarer et forsøk på å få høringene ut og noen svar inn, uten at alle enheter skal 
kjenne på oppgave legge like mye arbeid i alt. Dette brevet er sendt til alle til 
orientering. Det utvalget som Kirkerådet har tenkt er et passe antall å sende inn på 
den enkelte høring har fått eget høringsbrev om dette. Vi har ikke mottatt noe slikt 
brev i høst. Dersom MR ser at det er noen av disse høringene det er viktig for oss å 
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sende inn svar på kan vi få til det, om vi finner det bryet vert. Informasjon om 
høringen finnes på lenken til den enkelte høring vedlagte brev.  
 
En annen strategi er å samle våre krefter til heller å svare på de høringene som 
kommer senere og som vi blir bedt spesielt om å svare på. Dette er også i samsvar 
med MRs tilbakemelding til biskopen under visitasen om å bruke mindre tid på 
høringer. Så får en heller stole på at noen av de som uttaler seg ivaretar noen av de 
anliggende som er viktige for oss også. 
 
Selv om Kirkerådet har lagt opp til noenlunde representativ representasjon i 
høringene fra de enkelte bispedømmer, må en regne med at svarene som kommer 
inn gir større og resurssterke menigheter bedre representasjon enn de minste. Det er 
flere faktorer som kan virke den veien. Vi vet lite om Kirkerådet ønsker å spare de 
minste for arbeid og heller sender høringene primært til større menigheter i hvert 
bispedømme (det sies ikke noe om hensyn til medlemstall, etc viser til 
bispedømmenivå eller om det er lagt opp til å få svar også fra små sokn med få 
medlemmer). Uansett er det større sannsynlighet for at de minste la være å svare på 
grunn av manglende kapasitet til å sette seg inn i sakene og gi gode svar. Derfor bør 
vi særlig være på utkikk etter saker der det er viktig at perspektivet til mindre 
menigheter med færre ressurser blir hørt og legge vår energi i disse. 
 
Forslag til vedtak 
 
Bekkefaret MR velger, da vi ikke er spesielt bedt om å svare, å ikke svare på 
høringene fra Kirkerådet i høst. 
 
Møtebehandling 

 
Vedtak  

Bekkefaret MR velger, da vi ikke er spesielt bedt om å svare, å ikke svare på 
høringene fra Kirkerådet i høst. 
 

 

 

 
50/24 Invitasjon til å bli med på samarbeid om felles båtturer, 
pilegrimsvandring og familiedag i august 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Bekkefaret menighetsråd 12.11.2024 50/24 
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Saksorientering 
Båttur: 
Det er mange flotte initiativ til markering av 900 års jubileet. Båttur er naturlig både 
utfra båten som går fra menighet til menighet som en stafettpinne i tiden opp mot 
jubileet og med tanke på en av de viktigste fremkomstmidlene som fantes for 900 år 
siden. Engasjementet i menigheten oppleves likevel ikke spesielt rettet mot båtliv og 
sjømannskap. Dette tiltaket kan en regne med bil godt kunngjort slik at 
enkeltpersoner kan bli med selv om vi som menighet ikke organiserer noe spesielt fra 
vår menighet. Vi kan selvsagt være behjelpelige med å skaffe til veie informasjon og 
evt. hjelpe til med påmelding. Men selve deltakelsen ser vi som noe som er opp til 
den enkelte som måtte ha interesse for det. 
 
Pilegrimstur 
Pilegrimsvandring oppleves mer i vår gate og noe som vil være med å bygge opp 
under vår profil. Det er flott om det er noen fra menigheten som har lyst til å være 
med å gå, men Bekkefaret menighet ønsker ikke å ta på seg ansvar utover 
kunngjøring og formidling av nødvendig kontaktinformasjon for på melding, for den 
som måtte ønske det. 
 
Familiedag 
På familiedagen på Kongsgård og domkirken er det mer naturlig for oss å være med. 
Vi kan evt. stille med sukkerspinn maskin. Det ventes at dette vil komme opp på 
dagligledermøte senere og da kan vi melde vår interesse for å være med. 
 
Forslag til vedtak 
 
Bekkefaret MR kan gjerne være med å kunngjøre arrangementet, særlig 
pilegrimsvandringen, familie dagen med jubileumsgudstjenesten. Det er naturlig at vi 
kan bli med, med for eksempel sukkerspinnmaskinen på familiedagen og eller 
frivillige på jubileumsgudstjenesten 16. august. 
 
Møtebehandling 

 
Vedtak  

Bekkefaret MR tar invitasjonen til orientering. Daglig leder følger opp eventuelt videre 
involvering særlig når det gjelder pilegrimsvandringen, familiedagen og 
jubileumsgudstjenesten. 
 

 

 

 
51/24 Invitasjon til å bli med på regionalt kontaktmøte i 
hovedorganisasjonen KA 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
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1 Bekkefaret menighetsråd 12.11.2024 51/24 
 
 
 
 
Saksorientering 
KA, menighetens arbeidsgiver organisasjon, har invitert til regionalt kontaktmøte der 
de inviterer alle medlemmene i regionen til å bli med. Menigheten er med i KA på 
bakgrunn av at vi har en ansatt som MR har arbeidsgiveransvar for (i deltidsstilling). 
Vi har likevel vår stemme og har mulighet til å påvirke på samme måte som alle 
andre. På den andre siden lener vi oss tungt på FR for oppfølging av de formelle 
sidene ved det å være arbeidsgiver. Dermed har vi lokalt hos oss forholdsvis 
begrenset erfaring med de sidene av arbeidsgiveransvaret. Dermed er også 
grunnlaget for å mene mye om dette forholdsvis tynt. Daglig leder anbefaler at MR 
overlater representasjonen til andre. Det kan eventuelt legges til rette for å overføre 
vår fullmakt til FR representant eller evt. andre vi får nyss om skal reise. Daglig leder 
har alt kontaktet kirkeverge og spurt om FR ser det som viktig at vi møter og om evt. 
FR kan ta vår fullmakt, uten at vi har fått svar på det. 
 
Dette faller til en viss grad i samme kategori som med tilbakemelding biskopen fikk 
på visitasen, at vi ønsker å bruke mindre tid på høringer. 
 
Dersom det er noen i MR som kjenner på at de har overskudd og lyst til å jobbe med 
dette er det naturlig nok noe helt annet. Den som måtte ønske å representere MR i 
denne sammenheng er selvsagt velkommen til det. 
 
Forslag til vedtak 
 
MR ser det lite hensiktsmessig at vi skal bruke tid på å sette oss inn i disse sakene 
og være representert på KAs regionale kontaktmøte 28. november. Daglig leder 
legger eventuelt til rette for overføring av fullmakt om vi får spørsmål om det. 
 
Møtebehandling 

 
Vedtak  

Kristin Torp representerer og stemmer på vegne av Bekkefaret Sokn på Kas 
regionale kontaktmøte 28. november. 
 

 

 

 
52/24 Forespørsel om utnevning av Kirkens nødhjelps 
kontaktperson 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
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1 Bekkefaret menighetsråd 12.11.2024 52/24 
 
 
 
 
Saksorientering 
Eli Myrset har i mange år vært vår kontaktperson med Kirkens nødhjelp! Hun og 
Trosopplæringsprest har arbeidet godt sammen om fasteaksjon i mange år. Det er 
alltid med inspirasjon og entusiasme Eli rekrutterer bøssebærere. Det betyr mye for 
menigheten at vi har en person til dette som har et betydelig lokalt nettverk utover de 
som oftest kommer til kirken. 
 
Eli er spurt om på e-post, om hun kan tenke seg å fortsette. Daglig leder henter inn 
svar innen møte tirsdag. 
 
Forslag til vedtak 
 
Bekkefaret MR retter stor takk til Eli for lang og trofast tjeneste som kirkens nødhjelp 
kontakt og utnevner henne som kontaktperson videre fremover også. 
 
Møtebehandling 

 
Vedtak  

Bekkefaret MR retter stor takk til Eli for lang og trofast tjeneste som kirkens nødhjelp 
kontakt og utnevner henne som kontaktperson videre fremover også. 
 

 


